
Протокол №
засідання постійної комісії районної ради з питань охорони здоров’я

«02» грудня 2021 року
Присутні:
Крамаренко А .М голова  комісії

Члени комісії:
Нікітін В.Л.
Колоусов О.І.

Запрошені;
Лейбенко А.О -  голова районної ради 
Барабаш 0.В. -  заступник голови районної ради
Шивоварчук Ю.П. -  головний лікар КНП Кропивницької районної ради 
«Кропивницька центральна районна лікарня»

Крамаренко А.М.: Доброго дня, у мене є пропозиція внести зміни до 
порядку денного, а саме -  додати після розгляду всіх питань порядку 
денного, запропонованого на сьогоднішнє засідання, інформацію щодо 
ситуації, яка склалася в Устинівській лікарні. З даного питання поінформую 
я. Не буде заперечень ? Отже, ставлю на голосування наступний порядок 
денний засідання комісії:

Вносить питання : голова Кропивницької районної ради
1. Про внесення змін до районної цільової програми «Доступна та якісна 
медицина» на 2021 рік
Інформує: Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу

бухгалтерського обліку та з питань 
власності виконавчого апарату 

Кропивницької районної ради 
Вносить питання : голова Кропивницької районної ради

2. Про затвердження програми розвитку та фінансової підтримки 
комунального некомерційного підприємства Кропивницької районної 
ради «Кропивницька центральна районна лікарня » на 2022 рік
Інформує: Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу

бухгалтерського обліку та з питань 
власності виконавчого апарату 

Кропивницької районної ради 
Вносить питання : голова Кропивницької районної ради

3. Про скасування рішення районної ради від 12 грудня 2008 року № 216 
«Про надання повноважень на передачу в оренду майна»
Інформує: Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу



бухгалтерського обліку та з питань 
власності виконавчого апарату 

Кропивницької районної ради
Вносить питання : голова Кропивницької районної ради

4. Про надання дозволу на оренду майна, що належить до спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Кропивницького 
району, без проведення аукціону
Інформує: Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу

бухгалтерського обліку та з питань 
власності виконавчого апарату 

Кропивницької районної ради
5. Інформація щодо ситуації, яка склалася в КНП «Устинівська лікарня» 
Інформує: Крамаренко Алла Миколаївна -  голова постійної комісії з

питань охорони здоров’я

Голосували : «за»- З
«проти»-0
«утримались»-!)

Крамаренко А.М.: Отже, порядок денний сформовано. Переходимо до 
розгляду першого питання.

І.По першому питанню СЛУХАЛИ Кірілову К.О.
Кірілова К.О.: У зв’язку зі змінами у законодавстві виникла необхідність 
внесення змін до даної програми.
Крамаренко А.М.: За рахунок яких коштів змінюється обсяг фінансування ? 
Кірілова К.О.: За рахунок районного бюджету та бюджетів громад. 
Крамаренко А.М.: Шановні колеги, будуть у когось питання чи 
пропозиції з даного проекту рішення?
Колоусов О.І.: Пропоную винести даний проект рішення на розгляд сесії. 
Крамаренко А.М.: Хто за дану - пропозицію прошу голосувати.

Голосували : «за»- З
«проти»-0
«утримались»-!)

ВИРІШИЛИ: Винести даний проект рішення на розгляд пленарного 
засідання сесії.

2.По другому питанню СЛУХАЛИ Кірілову К.О.
Кірілова К.О.: Є усна домовленість, що Аджамська сільська рада буде 
повертати ПДФО на утримання Центральної районної лікарні.



-

Крамаренко А.М.: Юрію Петровичу, поінформуйте, будь ласка, щодо 
ситуації, яка є на даний час в Центральній районній лікарні.
Пивоварну к Ю.П.: Ситуація дуже складна.
Крамаренко А.М.: Скільки працівників Ви скоротили ?
Пивоварчук Ю.П.: Я нікого не скоротив. Скорочення планує робити за 
рахунок адмінперсоналу, а не за рахунок лікарів.
Нікітін В.Л.: Яке навантаження зараз на лікарню у зв’язку з СОУГО-19? 
Пивоварчук Ю.П.: У нас немає умов для лікування хворих на ковід. 
Крамаренко А.М.: Шановні колеги, програму розвитку та фінансової 
підтримки комунального некомерційного підприємства Кропивницької 
районної ради «Кропивницька центральна районна лікарня» на 2022 рік ми 
вивчали до засідання комісії, чи є у вас питання до доповідача з даного 
проекту рішення? Які будуть пропозиції?
Колоусов О.І.: Пропоную винести даний проект рішення на розгляд сесії. 
Крамаренко А.М.: Хто за* дану - пропозицію прошу голосувати.

Голосували : «за»- З
«проти»-0
«утрималиеь»-0

ВИРІШИЛИ: Винести даний проект рішення на розгляд пленарного 
засідання сесії.

З.По третьому питанню СЛУХАЛИ Кірілову К.О., яка ознайомила 
присутніх з проектом рішення.
Лейбенко А.О.: Даний проект рішення розроблено за ініціативи депутатів 
районної ради. Дані кошти будуть повертатися до районної лікарні. 
Крамаренко А.М.: Ставлю на голосування пропозицію винести на розгляд 
сесії даний проект рішення.

Голосували : «за»-З
«проти»-0
«утримались»-!)

ВИРІШИЛИ: Винести на розгляд сесії даний проект рішення.

4.По четвертому питанню СЛУХАЛИ Кірілову К.О., яка
ознайомила присутніх з даним проектом рішення.
ВИСТУПИЛИ:
Крамаренко А.М.: У мене питання щодо терміну оренди, який зазначений у 
п.2 проекту рішення. Чому 2 роки та 11 місяців.



Кірілова К.О.: Є пропозиція змінити даний термін на 1 рік. Ми не знаємо, 
що буде з Кропивницькою ЦРЛ у подальшому, хто буде її власник. І тому, 
щоб не було потім проблем, пропонується замінити в п.2 проекту рішення 
термін оренди з 2 роки 11 місяців на 1 рік.
Крамаренко А.М.: Ставлю на голосування пропозицію винести на розгляд 
сесії даний проект рішення зі змінами.

Голосували : «за»- З
«проти»-0
«утримались»-!!

ВИРІШИЛИ і Винести на розгляд сесії даний проект рішення зі змінами

Голова комісії Крамаренко А.М.

Секретар комісії




